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1. Antsla valla uue arengukava arutelu

Ettekandega esines arenguspetsialist Kalev Joab, arengukava eelnõu koostaja.

Arengukava on koostatud valdkondade kaupa. 
Korrigeerida tuleb veel ülesehitust, samuti võib olla sees veel grammatilisi vigu.

Arengukavale lisandub tegevuskava. Tegevuskava koosneb kevadel arengukava koosolekutel 
osalenud inimeste ettepanekutest ja hetkel kehtivas tegevuskavas toodud tegevustest. 

Arenguspetsialist soovis teada komisjonide liikmete arvamust arengukava eelnõu kohta.

Komisjoni liige Kaili Preismann tegi ettepaneku võrrelda inimeste poolt pakutud tegevusi, 
omavalitsuses koostatud tegevustega. Selguksid prioriteedid.
Arengukava ülesehitus peaks olema ühtlane kõikide alapunktide osas.

Toimus arutelu. 

Arutati, mis vähendaks väljarännet –  suhtumine inimestesse, rahast mittesõltuvad tööd, 
tunnustamine, märkamine. 

Komisjoni liikmed tegid ettepanekud ja täpsustused arengukava eelnõu kohta.



Komisjoni liikmete ettepanekud arengukava eelnõu koostajale:
- arengukava ülesehitus peaks olema ühtlane kõikide alapunktide osas;
- volikogu komisjonide protokollides olevad olulisemad ettepanekud lisada arengukavasse
nt haljastuse osas tehtud ettepanekud;
- arengukavasse lisada lause: „Omavalitsuse arengu seisukohalt on väga oluline faktor 
omavalitsuse juhtimine“;
- täpsustada, mitu protsenti Antsla vallast hõlmab mets. 

Komisjoni liikmed tegid ettepaneku jätkata arengukava läbivaatamist järgmisel komisjoni 
koosolekul kohast, kus täna pooleli jääb. Täna tehtud ettepanekud võib arengukavasse sisse viia. 
Vallavalitsus võib eelarve koostamisel aluseks võtta hetkel kehtiva arengukava. Komisjon peab 
uut arengukava välja töötama rahulikult, mille saaks töökorda nt kevadel.

2. "Mõisa" kinnistu ostueesõiguse kasutamisest

Toimus arutelu.

Kalev ütles, et inimesed kes mõisa ostsid tunduvad asjalikud ja tegutsevad selle nimel, et mõis 
korda saaks.

Komisjoni liikmete seisukoht oli, et ostueesõiguse kasutamine ei ole mõistlik.

3. Muud küsimused

Lepiti kokku, et järgmine komisjoni koosolek toimub  2. oktoobril 2014. a, algusega kell 15.00.

Kalle Nurk Helle Savi
koosoleku juhataja protokollija


